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Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie placówek opieki społecznej w Lublinie 
podlegających Departamentowi Spraw Społecznych. 
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W nawiązaniu do pisma Pani Prezydent Moniki Lipińskiej skierowanego do mnie (pewnie i 

do innych radnych) w dniu 21 grudnia 2020 roku, pragnę zapytać o stan placówek opieki społecznej 
i ich pensjonariuszy po prawie roku od ogłoszenia tzw. Pandemii. 

Pani Prezydent używa bardzo sugestywnego wyrażenia, cyt: ,,Mogę z satysfakcją 
powiedzieć, że mimo szalejącej pandemii zdołaliśmy utrzymać właściwy poziom zarówno 
zabezpieczenia sanitarnego, jak też przede wszystkim opieki świadczonej we wszystkich naszych 

placówkach", dla opisania podejmowanych działań, ale z tego trudno się zorientować w 
konkretnych danych. 

Ja osobiście mam pewne wątpliwości co do sformułowania o „szalejącej pandemii", 
ponieważ na tle danych GUS umieralność spowodowana przez Covid-19 cfągle oscyluje na 
stosunkowo niskim poziomie. Jest powszechnie wiadomym, że im osoba jest starsza, tym 
prawdopodobie1\stwo zgonu jest większe, dlatego w tym kontekście, proszę o dane, jak Covid-19 
wpłynął na mieszkańców DPS-ów? Czy przeciętna umieralność w roku 2020 była wyższa w 
porównaniu do lat ubiegłych? 

Ile osób zachorowało i jaki to był procent w stosunku do całości, oraz ile osób wyzdrowiało 
i jaki to był stosunek clo liczby zakażonych'? 

Czy mieszka11cy DPS-ów mieli zapewniony swobodny dost.ęp do opieki medycznej w 
okresie trwania pandemii, czyli do teraz? 
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